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 W odpowiedzi na interpelację nr 74/2019 w sprawie dopuszczenia motorowerów 

(w tym skuterów elektrycznych) do jazdy buspasami oraz ujednolicenia tablic informacyjnych 

dotyczących buspasów uprzejmie informuję, że buspasy zostały wytyczone dla autobusów 

w celu usprawnienia transportu zbiorowego. Dają możliwość skrócenia czasu podróży 

połączeniami komunikacji miejskiej, szczególnie w godzinach szczytu. Zwiększają 

przepustowość dla określonych pojazdów (przede wszystkim autobusów) w określonych 

porach doby, kiedy ze względu na spiętrzenie ruchu w szczycie komunikacyjnym takie 

udrożnienie ruchu jest niezbędne. Dopuszczenie do poruszania się tymi pasami innych 

uczestników ruchu, zwłaszcza tych których możliwość osiągania dopuszczalnej i dostosowanej 

do warunków ruchu prędkości jest ograniczona spowoduje tamowanie przemieszczania się 

autobusów. W związku z powyższym nie przewiduje się rozszerzenia grupy pojazdów 

uprawnionych do poruszania się buspasami. 

Odnośnie oznakowania buspasów wyjaśniam, że aktualnie zgodnie z uwagami Policji 

i Zarządu Transportu Miejskiego w Rzeszowie na znakach D-11, D-12 zostało 

uszczegółowione, którzy użytkownicy oprócz autobusów mogą poruszać się po buspasach. 

Sformułowanie „służby miejskie” jest zbyt szerokim i nieprecyzyjnym pojęciem. 
 

 

Z poważaniem, 

 

 

        Zastępca Prezydenta 

          Miasta Rzeszowa 

                     (-) 

         Marek Ustrobiński 
           (Podpisane bezpiecznym podpisem elektronicznym) 

 


